
Referat fra FAU møte – Kringlebotn Skole 
 
Dato: torsdag 23.november 2023 tid: kl.19.00 sted: Kringlebotn skole 

Til stede:  

1.trinn (Mariann Aabrekk og Jannicke Riise), 2.trinn (Emilia Dorgeville), 3.trinn (Hege 

Stofring), 4.trinn (Jori Knapstad og Line Aanes), 5.trinn (Marie Wessel), 7.trinn (Lise 

Slettemoen) 

Neste møte: 18.januar 2024 

 
Kort om FAU: 
FAU (Foreldrerådets arbeidsutvalg) er foreldrerepresentanter fra alle klassetrinn som tar opp saker 
med søkelys på det beste for alle elever og har tett dialog med skolen. FAU behandler ikke saker som 
handler om enkeltpersoner (elever, foreldre eller skolens ansatte). Info om/fra FAU og referat fra 
tidligere møter ligger på nettsiden til skolen. 

 

Saksliste: 

1) FAU leder v/ Mariann Aabrekk hadde gjennomgang av referat fra forrige møte. 

 

2) Informasjon fra Rektor i møtet: 

• Minner om å svare på foreldreundersøkelsen – ref. også forrige referat  

• Skoleundersøkelsen: Se også info fra rektor via Vigilo - aksjoner tas tak i (bl.a. 

flere voksne på uteplassen)  

• Skolen snakker med elevene ift bruk av refleksvester 

• SMU/SU-møte avholdes i starten av desember 

• Halloween: Mange vellykkede arrangement; noen tilbakemeldinger om enkelt-

elever som har følt seg utenfor ifm arrangement i helger 

• Innspill fra FAU vdr bruk av Crome-book ifm lekser (mellomtrinnet (5.-7.trinn)): 

i. Generelt prinsipp: Hvis det blir gitt digitale lekser, må digitale 

hjelpemidler være tilgjengelig. Hvordan dette skal praktiseres i de ulike 

trinnene, må avklares med kontaktlærer på trinnet.  

ii. Kan anbefale leksehjelp 

 

3) Info fra SFO-leder 

• Det ble holdt en god og innholdsrik presentasjon av SFO-leder til FAU-styret, 

og det var en god dialog rundt SFO og SFO-Leder sine tanker rundt videre 

arbeid. 

• Mål for SFO:  

SFO ønsker å være en lekeklok SFO med gode arealer som er klokt rigget for 

mange lekemuligheter og variasjon, både inne og ute. SFO skal bli gode på å 

forebygge utenforskap. Får SFO til at barna opplever at de leker masse hver 

dag med venner, så er SFO en god SFO. 

• SFO er for tiden igjennom en endringsprosess. Det har vært en del utskifting 

av personell de siste par årene, men det er et godt arbeidsmiljø og de jobber 



godt med de utfordringene som er. Små skritts endring – det er en god 

arbeidsgjeng og de som jobber på SFO er oppriktig glad i barna. 

• SFO må ha kompetente fagarbeidere som tilrettelegger, initierer og motiverer 

til felles lek, frilek og deltar i leke-aktiviteter  

• Jobber aktivt med å hjelpe barna til å føle seg trygge. Viktig at foreldre melder 

i fra dersom barnet ikke føler seg trygg eller om det er andre ting som skjer 

som gjør at barnet ikke har det bra på SFO. 

• SFO trenger tett samarbeid med foresatte. Det skal være lav terskel for å ta 

kontakt! 

• Evaluering av garderobe-sitasjon for 1.trinn og 2.trinn: 

o Dette er også etterspurt fra rektor. SFO-ansatte har hatt en 

gjennomgang i slutten av november. Foresatte og kontaktlærere skal 

få tilsendt et evalueringsskjema ila desember.  

o Planlagte tilbud til de eldste samt muligheter: 

▪ AktiVane; samarbeid med Hop og Bergen idrett sør 

(aktivitetslederkursing) etter jul 

▪ Kulturkarusellen (samarbeid med Kulturskolen). Visuell kunst + 

teater/musikk. Oppstart tirsdag 19.03 (varer uke 12-25) 

▪ Lars har kurs i koding. Og SFO har et kode-sett på 10 KUBO-

roboter. Lars kan – dersom ønskelig - sette opp en kurs-rekke 

til våren (spesielt rettet mot 3.trinn i rammeplan) 

▪ Det er et ønske at flest mulig er i SFO også på 4.trinn 

 

4) Årshjul for FAU opprettet – ligger på skolen sin nettside 

 

5) Vedtekter for FAU oppdatert – ligger på skolen sin nettside 

 

6) Foreldrekvelder: Forebygging er viktig. Kommer tilbake til tema for foreldrekveld i 

starten av 2024.  

 

7) FAU vil utarbeide en liste med tips/anbefalinger til hva klassene kan gjøre av sosiale 

aktiviteter på de ulike trinnene – samler inn fra de ulike trinnene og distribuerer til 

klassekontaktene når dette er ferdig.  

 

8) FAU viderefører saker fra forrige år inn i nytt skoleår, infopunkt hentet fra møtereferat 

06.06.23 samt referat fra 26.10.23: 

• Prioritering av saker for FAU til høsten.  

i. a. FAU må bli flinkere til å informere om kommende møter til sine trinn. 

Gjerne dele agenda for møtene og be om andre innspill → FAU informerer 

sitt trinn ca. 1 uke før neste FAU-møte 

ii. b. HVA ER FAU – sende ut info i begynnelsen av skoleåret, hvem er vi og hva 

gjorde vi i fjor →  se info øverst i referatet 

iii. c. Hold tråden på Dysleksi, leksehjelp, godt skolemiljø og foreldresamarbeid. 

→ Dette er hjertesakene til FAU 

 

Referent: Jannicke Riise 


